
Fotowedstrijd
Waar namen we deze foto? 
Deel het met ons via zwevegem@n-va.be en 
maak kans op Zwevegemse Bonz!

PS: de oplossing van de vorige fotowedstrijd? 
Dat was de Knokkebrug circa 1930.

Studieruimtes waar studenten samen 
kunnen studeren, ook in coronatij-
den: N-VA Zwevegem pleitte er reeds 
maanden geleden voor. Slechts na 
lang aandringen kwam er dan toch 
iets uit de bus: de Sint-Amanduskerk. 
“Vanzelfsprekend zijn we tevreden 
dat er dan toch een oplossing kwam; 
maar mag het wat meer zijn?”, zo 
vraagt raadslid Sofie Vermeulen 
zich af. “Spijtig dat het gemeentebe-
stuur niets heeft aangevangen met 
ons voorstel om, bijvoorbeeld in de 
deelgemeentes, blokterrassen in te 
richten. Dit had een win-winsituatie 
kunnen zijn voor zowel onze studen-
ten als onze horeca … Misschien iets 
voor tweede zit?”, zo lacht bestuurslid 
Arthur Buckens. 

Blokterrassen in Zwevegem?

Arthur Buckens
N-VA-bestuurslid 
en student

Sofi e Vermeulen
N-VA-gemeenteraadslid 

Beste inwoner,

De zomer komt eraan. Eindelijk. Lijkt het 
jaar ook zo tergend traag te verlopen? 
Corona, een koude maand april en de 
meimaand die in het water viel … 

Maar nu staat de zomer voor de deur: de 
coronamaatregelen werden en wor-
den versoepeld; de meesten onder ons 
kregen hun eerste prik, sommigen zijn al 
volledig gevaccineerd. N-VA Zwevegem 
wil via deze weg ook de vele vrijwilligers 
bedanken die in ons vaccinatiecentrum 
het beste van zichzelf gaven. 

Zomer, dat betekent natuurlijk ook 
Vlaamse feestdag. Net zoals andere jaren 
roepen we alle Zwevegemnaars op de 
Leeuwenvlag uit te hangen en Zwevegem 
geel te kleuren. Wij bezorgen je alvast 
een kleine attentie en je maakt kans op 
een ontbijtmand!

Nog geen Leeuwenvlag in huis? 
Contacteer ons via zwevegem@n-va.be 
en dan zorgen we ervoor!

Zonnige groet! 

Isabelle Corbet
Voorzitter N-VA 
Zwevegem

en dan zorgen we ervoor!

Hang de Vlaamse Leeuw 
uit op 11 juli! 
Op 11 juli vieren we onze Vlaamse feestdag. We willen de 
straten kleuren met de fi ere Vlaamse Leeuw. Wij hangen 
onze vlag alvast buiten, jij toch ook? 

Heb je de Vlaamse vlag uitgehangen? Dan krijg je alvast 
een klein cadeautje. Bovendien maak je kans op een 
heerlijk ontbijtpakket.

Noteer alvast in uw agenda!
17 oktober 2021: Eetfestijn N-VA Zwevegem

Zwevegem
N-VA Zwevegemwww.n-va.be/zwevegemzwevegem@n-va.be
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Zuhal Demir zoekt alternatief voor N8
Vlaanderen slaat de handen in elkaar met de gemeentes Zwevegem en Avelgem om een oplossing uit te werken voor de 
ontsluitingsproblematiek in de regio en zoekt naar een nieuwe verbinding voor het deel van de N8 tussen Knokke en de N353. 

De huidige N8 is niet alleen een bochtige weg waar te veel 
verkeersongevallen gebeuren, ze doorkruist ook de kern van 
Heestert. Het wegprofiel is bovendien te smal en heeft geen vrij 
liggende fietspaden. Dat brengt de verkeersveiligheid in het 
gedrang. Op de gewestplannen is daarom al 50 jaar een reserva-
tiestrook aangeduid voor een omleidingsweg, maar die valt niet 
meer te realiseren.

“De gemeenten Zwevegem en Avelgem zijn vragende partij om 
deze reservatiestrook op te heffen en een alternatieve verbinding 
Knokke – N353 te onderzoeken”, aldus Vlaams Parlementslid 
Bert Maertens. 

Leefbare en veilige woonkernen
“Vlaanderen gaat nu een alternatief voor het huidige traject van 
de N8 uitwerken, waarbij de leefbaarheid en verkeersveiligheid 
in de dorpskernen sterk verbeterd kan worden. Uiteraard wordt 
ook de impact op het mooie landschap, de landbouw en onze 
natuur mee in rekening gebracht. Een betere ontsluiting van het 
bedrijventerrein Moen-Trekweg/IMOG-site behoort ook tot de 
doelstellingen”, zo weet fractieleider Wim Monteyne. 

Handen in elkaar
Vlaams minister van Omgeving Zuhal Demir: “De verkeerssitu-
atie in Heestert is nefast voor de leefbaarheid en luchtkwaliteit in 

de dorpskern. Met deze beslissing slaan we de handen in elkaar 
met het lokale bestuur met één doel voor ogen: met maximaal 
respect voor omgeving zoeken naar een betere ontsluiting zodat 
de leefbaarheid voor alle inwoners kan verbeteren.”

 Enkele bestuursleden van N-VA Zwevegem 
trokken de afgelopen weken op pad om onze 
gemeente nog mooier te maken! 

 Steunden jullie de Zwevegemse horeca de 
afgelopen maanden ook via takeaway? Of, nu 
het terug kan, met een terrasbezoekje? 

 Op 17 mei organiseerden we een webinar 
met N-VA-Kamerlid Koen Metsu over de 
uitdagingen waarmee de veiligheidsdiensten 
heden ten dage geconfronteerd worden. Een 
boeiende avond! 

17 oktober 2021
Jaarlijks eetfestijn 
N-VA Zwevegem Met Valerie Van Peel

Zuhal Demir
Vlaams minister van 
Omgeving
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Wim Monteyne
Fractieleider 
N-VA Zwevegem

Bert Maertens 
Vlaams Parlementslid

zwevegem@n-va.be
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Groen licht voor volgende restauratiefase Transfo-site 
Vlaams minister van Onroerend Erfgoed Matthias Diependaele zet het licht op groen voor een volgende fase in de restauratie 
van de Transfo-site en kent hiervoor een premie van 640.442,49 euro toe. “Dit is het derde deel van in totaal 3.173.990,67 euro 
die we voorzien om van de Transfo-site een aantrekkelijk plek te maken waar vergaderingen, conferenties of tentoonstellingen 
kunnen doorgaan”, zegt minister Diependaele.

De pompenzaal van de Transfo-site wordt nu gerestaureerd. Eind 
2006 zijn de installaties uit de oorspronkelijke pompenzaal wegge-
nomen. Het gelijkvloers werd toen als een feestzaal herbestemd. 

Oorspronkelijk uit 1913
“Ook de gevels en de daken van het oud-transfogebouw worden 
gerestaureerd. Het oud-transfogebouw is een restant van de oor-
spronkelijke bouwkern uit 1913, samen met de koelreservoirs”, zo 
weet gemeenteraadslid en voormalig schepen Johan Rollez. 

Na de restauratiewerken van de centrale gebouwencluster (machine-
zaal, ketelhuizen en het nieuwe transfo-gebouw) komt de rest van de 
site aan de beurt: de watertoren, het mechaniekersgebouw, het venti-
latorengebouw, het administratief gebouw, de opzichterwoning en het gebouw ‘Elia.’ Ze maken deel uit van het restauratieplan, net 
als kleinere gebouwen zoals het werkhuis van de elektriekers, het brandweerarsenaal, de loods, het locomotiefgebouw en de bunker.

Johan Rollez, N-VA-gemeenteraadslid: 
“De restauratie van de Pompenzaal en het Oud
 Transfogebouw zullen de troeven van de Machinezaal 
als evenementlocatie nog verder versterken.”

Matthias Diependaele
Vlaams minister van 
Erfgoed©
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West-Vlaamse bedrijfsbelasting moet herbekeken wor-
den: “Wie zaak niet kon uitbaten, moet geen belasting 
betalen”
Het Neutraal Syndicaat voor Zelfstandigen wil dat de provinciebelasting voor bedrijven in coronatijden herbekeken wordt. De 
provincie Vlaams-Brabant wil hiermee in 2021 rekening houden, de provincie West-Vlaanderen zou hetzelfde gebaar kunnen 
maken. Zo kunnen de aangi� eformulieren later worden verstuurd en kan zo betalingsuitstel worden verleend.

In Vlaams-Brabant zullen ze voor het jaar 2021 kijken of een 
bedrijf op 1 januari 2021 in uitbating is. Als dit niet zo is, zal 
het niet belast worden. “Provincies moeten beseffen dat heel 
wat kleine zelfstandigen vechten tegen het faillissement. Elke 
euro belasting kan er één te veel zijn,” aldus provincieraadslid 
Luc Coupillie. Om te kunnen overleven vraagt het NSZ dat alle 
provincies het voorbeeld van Vlaams-Brabant zouden volgen, iets 
waar N-VA West-Vlaanderen dan ook voor pleit. 

Meer info op www.west-vlaanderen.n-va.be 

Wat kan beter in Zwevegem? Contacteer ons via:
N-VA Zwevegem

www.n-va.be/zwevegem

www.n-va.be/zwevegem
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Stroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Palfijn

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 
Daar snakken we met z’n allen naar.”

Wilfried Vandaele, Vlaams volksvertegenwoordiger

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen het 
coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal te laten 
vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons normale leven. 

Vlaams volksvertegenwoordiger014229


